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Protokół Nr X/2015
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica

odbytej w dniu 26 października 2015 roku

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości przybyłych na obrady
sesji.
Obrady X zwyczajnej sesji rozpoczęły się o godz. 10.
Otworzył je i prowadził Przewodniczący Rady Gminy pan Jerzy Kondrat, który
powitał radnych i gości przybyłych na obrady sesji w osobach:
Bożena Gmyrek - Wójt Gminy Rokietnica
Magdalena Skupień-Jurkiewicz - Skarbnik Gminy.
Przewodniczący oświadczył, że sesja jest nagrywana.
lista obecności gości stanowi zał. nr 1do protokołu

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stan osobowy Rady liczy 15 radnych.
W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych.
lista obecności radnych stanowi zał. nr 2 do protokołu

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie ewentualnych wniosków
w sprawie wprowadzenia zmian w porządku obrad.
Porządek obrad przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie ewentualnych wniosków w

sprawie wprowadzenia zmian w porządku obrad.
4. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.
5. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Jarosławskiemu na realizację zadania: "Przebudowa drogi nr 1783 Rw
miejscowości Wola Rokietnicka w km 5+866-6+210".

7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu użytkowania cmentarza
komunalnego i kaplicy w Rokietnicy.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.
9. Zapytania i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad sesji.



W kwestii zmian do porządku obrad głos zabrał radny Edward Jakubas
przedstawiając następujące propozycje i wnioski:
1. od najbliższej sesji do porządku obrad sesji wprowadzić stały punkt
"Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji".
2. wprowadzić do obecnego porządku obrad punkt w brzmieniu: " Informacja
Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami".
3. wprowadzić do obecnego porządku obrad punkt w brzmieniu:" Informacja
Wójta Gminy ostanie oświaty".
Radny Jan Karuś stwierdził, że zgadza się z propozycją radnego Jakubasa
ponieważ w przeszłości był praktykowany zwyczaj zatwierdzania protokołów z
poprzedniej sesji, dobrze jest też, że sesje są nagrywane ponieważ nie ma
człowieka, który po sesji byłby w stanie ująć dokładnie to o czym się mówi, a
tak można odsłuchać i ująć to wszystko dokładnie.
Przewodniczący Rady pan J. Kondrat wyjaśnił przyczynę nie nieumieszczenia
w porządku obrad 2 punktów, które zawnioskował radny E.Jakubas .
Przedstawione wnioski zostały poddane pod głosowanie i przyjęte do realizacji
jako punkt 4 i 5 porządku obrad, pozostałe punkty zostały przesunięte o 2.
Następnie Przewodniczy Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po
zmianach.
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.
Wójt Gminy pani Bożena Gmyrek przedstawiła in formację ze swojej
działalności w okresie od ostatniej sesji, która odbyła się w dniu 30 września
2015 r.:
* na wstępie Wójt Gminy podała do wiadomości Rady wstępne wyniki wyborów
do parlamentu RPz terenu gminy Rokietnica, które odbyły się 25.10.2015 r. tj.
w dniu wczorajszym.
Na terenie gminy Rokietnica uprawnionych do głosowania było 3554
wyborców, głosowało 1490 , frekwencja wyniosła 41,92 %.

Sejm - poszczególne partie otrzymały następującą ilość głosów:
Prawo i Sprawiedliwość - ogółem 955 głosów
Czelatyce 127 głosów
Rakietnica 345 głosów
Tapin 82 głosy
TuIigłowy 155 głosów
Rokietnica Wola 236 głosów
Platforma Obywatelska - ogółem 84 głosy



Czelatyce 9 głosów
Rakietnica 38 głosów
Tapin 9 głosów
Tuligłowy 4 głosy
Rakietnica Wola 24 głosy
KW Razem - ogółem 42 głosy
Czelatyce 8 głosów
Rakietnica 18 głosów
Tapin 3 głosy
Tuligłowy 5 głosy
Rakietnica Wola 8 głosów
KW Korwin - ogółem 38 głosów
Czelatyce 5 głosów
Rokietnica 16 głosów
Tapin 5 głosów
Tuligłowy 5 głosów
Rakietnica Wola 7 głosów
Polskie Stronnictwo Ludowe - ogółem 162 głosy
Czelatyce 33 głosy
Rakietnica 61 głosów
Tapin 26 głosów
Tuligłowy 20 głosów
Rakietnica Wola 22 głosy
Zjednoczona Lewica - ogółem 26 głosów
Czelatyce 6 głosów
Rakietnica 9 głosów
Tapin 4 głosy
Tuligłowy 4 głosy
Rakietnica Wola 3 głosy
Kukiz 15 - ogółem 156 głosów
Czelatyce 29 głosów
Rakietnica 65 głosów
Tapin 12 głosów
TuIigłowy 15 głosów
Rokietnica Wola 35 głosów
Nowoczesna Ryszarda Petru - ogółem 27 głosów
Czelatyce 3 głosy
Rakietnica 15 głosów
Tapin 6 głosów
Tuligłowy 1 głos



Rokietnica Wola 2 głosy
KWW Bezpartyjni - ogółem 7 głosów
Czelatyce Ogłosów
Rokietnica 4 głosy
Tapin Ogłosów
Tuligłowy 1 głos
Rokietnica Wola 2 głosy
KWW Zbigniew Stonoga - ogółem 4 głosy
Czelatyce Ogłosów
Rokietnica 2 głosy
Tapin 2 głosy
Tuligłowy Ogłosów
Rokietnica Wola Ogłosów
Senat
Mieczysław Go/ba - Zjednoczona Prawica - ogółem 940 głosów
Czelatyce 123 głosy
Rokietnica 348 głosów
Tapin 80 głosów
Tuligłowy 161 głosów
Rokietnica Wola 227 głosów
KWW Stanisława Jacka Mazurkiewicza - ogółem 286 głosów
Czelatyce 53 głosy
Rokietnica 118 głosów
Tapin 26 głosów
TuIigłowy 37 głosów
Rokietnica Wola 52 głosy
Alicja Zając - P/S - ogółem 287 głosów
Czelatyce 40 głosów
Rokietnica 122 głosy
Tapin 45 głosów
Tuligłowy 18 głosów
Rokietnica Wola 62 głosy
* dostarczono ławki do dobudowanej części kaplicy na cmentarzu w
Rokietnicy,
* zostaną zabezpieczone przed zimą urządzenia grzewczo-wentylacyjne
umieszczone na budynku kaplicy na zewnątrz
* wyczyszczono cmentarz przed zbliżającym się świętem,
* opracowany został regulamin korzystania z cmentarza i przedstawiony
zostanie w formie projektu uchwały na dzisiejszej sesji,



* zakończono remont mieszkania w ośrodku zdrowia, które zajmuje lekarz p. J.
Wolańczyk, jest tylko problem z piecem, który z pewnością w tym tygodniu
zostanie rozwiązany,
* po decyzji SANEPIDpomalowano pomieszczenia w ośrodku zdrowia,
* wydano 1 decyzję o warunkach zabudowy, kolejne 2 są w opracowywaniu,
* prowadzone są prace zmierzające do umieszczenia na stronie internetowej
Gminy Rokietnica w postaci cyfrowej Studium Uwarunkowań i Kierunków
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Rokietnica oraz 2 Planów
Miejscowych,
* przeprowadzone zostały rozmowy z kierownikiem przewozów PKSPrzemyśl w
obecności radnego, dotyczące kursowania autobusów na Wolę w godzinach
późno popołudniowych ponieważ mieszkańcy dopominają się o te autobusy.
PKStwierdzi, że są one nie rentowne dlatego przez miesiąc będzie prowadzone
badanie wyrywkowo frekwencji w tych autobusach. Jeżeli okaże się, że kursy te
są rzeczywiście nie rentowne to po prostu autobus nie będzie kursował na
Wolę, dojedzie do Rokietnicy i zakończy bieg,
* ogłoszono zapytanie ofertowe na zimowe utrzymanie dróg gminnych,
spłynęła tylko jedna oferta na 1 miejscowość, stąd prośba do sołtysów o
porozmawianie z mieszkańcami, może ktoś się przekona do wykonywania tej
pracy, najlepiej spotkać się po sesji i zakończyć ten temat,
* Podkarpacki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych czyści koryto potoku Łęg
Rokietnicki,
* zakupiono 30 szt. rur karbowanych 6-cio metrowych, 8 rur i 2 studzienki
zostały ułożone w rowie w sołectwie Wola w kierunku na Kąty celem
poszerzenia drogi,
* zakończono kopanie rowu "na Wysokim"
* zakupiono 2 auta piasku do posypywania chodników, który został złożony
koło sklepu pana Gałuszki GADAR,
* naprawiono zniszczony przystanek koło "Jana", drugi jest w naprawie,
* wyrównano drogo w Tapinie koło p. Walczaka i Rokietnicy koło p. Hrycewicza,
a także wyrównano gminną działkę koło oczyszczalni ścieków,
* ułożono 150 mb korytek w rowie i płyt ażurowych na skarpie wTuligłowach,
* zakończono prace przy skarpie w oraz wyczyszczono plac za świetlicą w
Czelatycach,
* we wtorek w Czelatycach iTapinie będzie pracować koparka (p. Kuźniar),
* zamówiono kamień na cmentarz do wyrównania terenu,
* został podpisany akt notarialny na zamianę i kupno działek wyciętych pod
drogę nad potokiem Łęg Rokietnicki,
* w drodze przetargu zostało sprzedane 5 działek po Adolfie Zaprzała, które
zakupił pan Homa,



* od Wojewody wpłynęła decyzja stwierdzająca nabycie na własność cmentarza
przez Gminę Rokietnica, Wojewoda wydał również decyzję stwierdzającą
nabycie przez Gminę Rokietnica działki w Czelatycach biegnącej wzdłuż drogi
wojewódzkiej,
* wydano 6 zaświadczeń o przeznaczeniu działek w Studium Uwarunkowań i
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy, oraz nadano 2 numery
porządkowe nieruchomości,
* Wójt Gminy zwróciła się do radnych z prośbą o rozpropagowanie wśród
mieszkańców gminy ankiet dotyczących gospodarki niskoemisyjnej, na
poprzedniej sesji radni takie ankiety otrzymali, jak do tej pory ankiety te nie
wróciły od mieszkańców wypełnione,
Radny Jan Karuś stwierdził, że gdyby ten temat został przedstawiony na
zebraniach wiejskich z dokładnie wyjaśniony wówczas łatwiej byłoby te ankiety
wypełnić i oddać, radny też nie oddał tej ankiety,
* na bieżąco prowadzona jest wymiana wodomierzy, którym upłynął termin
ważności
* został wymieniony zużyty hydrant znajdujący się obok posesji p. Wróbla w
Rokietnicy Woli ,
* usunięto dwie awarie na wodociągu gminnym oraz zamontowano dodatkowe
zasuwy na przyłączach Tapinie,
* udrożniono kolektor na przyłączu do sklepu w Czelatycach, oraz kolektor
główny w Rokietnicy,
* przeprowadzono czyszczenie dwóch przepompowni ścieków w Tapinie oraz
studni kraty koszowej na oczyszczalni ścieków,
* usunięto awarię na sieci kanalizacyjnej koło p. L.Jakubasa w Rokietnicy,
* przekazano do przetworzenia osad z oczyszczalni ścieków,
* dokonano przeglądu przepompowni wody w Rokietnicy,
* przyjęto do aplikacji "Źródło" 34 wnioski na dowody osobiste, a 22 dowody

wydano mieszkańcom,
* zmigrowanodo aplikacji "Źródło" 18 aktów stanu cywilnego,
* wydano 22 akty stanu cywilnego,
* rozpoczęły prace świetlice wiejskie we wszystkich sołectwach, do 15 listopada
br. zostaną przekazane materiały do świetlic,
* wydano 20 decyzji zmieniających wymiar podatkowy na 2015 r. oraz wszczęto
23 postępowania w sprawie zmian decyzji wymiarowych, wydano również 29
zaświadczeń w sprawach podatkowych,
* stawki podatków na rok przyszły będą ustalane na posiedzeniach komisji,
* w związku z dużym napływem wniosków o wycinkę drzew wydawane są w tej
sprawie,



* został rozliczony wniosek na zadanie pn. "zakup stołów i krzeseł do świetlicy
wiejskiej w Rokietnicy,
* sporządzono zestawienie zbiorcze oszacowanych strat spowodowanych suszą
* są przyjmowane i wprowadzane do systemu korekty deklaracji o wysokości
opłat za wywóz odpadów, obowiązkiem każdego mieszkańca jest zgłaszanie
zmian dotyczących ilości osób w gospodarstwach domowych,
* zostanie przeprowadzona kontrola w tych gospodarstwach, które nie
posiadają sieci kanalizacyjnej w celu sprawdzenia postępowania ze ściekami
wyprodukowanymi w tych gospodarstwach. W tym celu została powołana
komisja,
* prowadzone jest postępowanie o wydanie decyzji środowiskowych dla
przedsięwzięcia "Budowa drogi leśnej w Leśnictwie Węgierka",
* przyjmowane są wnioski na zasiłki rodzinne do tej pory wpłynęło 214
wniosków, a wydano 170 decyzji w tej sprawie,
* pracuje asystent rodziny, który ma pod opieką 11 rodzin mających problemy
opiekuńczo-wychowawcze,
* rozwiązano umowę ze Spółdzielnią Socjalną "Poezja smaku" na dożywianie
dzieci w szkołach z winy Spółdzielni, dożywianie kontynuowane jest przez firmę
cateringową OTVLVA, która wydaje 96 posiłków gorących dla szkół w
Tuligłowach, Rokietnicy Woli i w Zespole Szkół w Rokietnicy oraz 33 kanapki
lub drożdżówki w szkłach w Czelatycach i Tapinie,
* prowadzone są usługi dla dziecka autystycznego,
* wydawane są karty dużej rodziny, do tej pory wydano 165 kart dla 31 rodzin,
* wypłacane są świadczenia z pomocy społecznej wg nowych kryteriów
dochodowych: 35 rodzin otrzymało zasiłek okresowy, 20 rodzin celowy, 36
rodzin otrzymało pomoc na zakup żywności,
* nawiązano współpracę ze Stowarzyszeniami Kobiet z terenu gminy w zakresie
programu żywnościowego FEAD,ponieważ żywności nie może rozprowadzać
gmina, będą to robić Stowarzyszenia,
* trwa wypłata pieniędzy na zakup podręczników szkolnych,
* sporządzane są decyzje przyznające stypendia socjalne dla uczniów,
* dokonano corocznej kontroli stanu technicznego obiektów szkolnych,
* opracowano informację o realizacji zadań oświatowych za 2015 rok.

Ad.5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie gminy
Rokietnica za rok 2015 (rok szkolny 2014/2015)
Ponieważ radni otrzymali informację na piśmie Wójt Gminy skrótowo
przedstawiła nie które zagadnienia zawarte tym dokumencie, wyjaśniła
rozbieżności i dla przykładu podała, że wyniki nauczania w szkołach z terenu
gminy Rokietnica są lepsze niż w powiecie.
Informacja stanowi zał. nr 3 do protokołu



Po zrealizowaniu 5 tego punktu obrad Przewodniczący Rady ogłosił 10 mim przerwy.

Ad. 6. Podjecie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości- działka nr 881.
Projekt uchwały przedstawił pan Mariusz Mokrzyński, nad którym odbyło się
głosowanie.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - o.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała NRX/38/2015 została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu

Ad. 7. Podjecie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości - działka 975/1.
Projekt uchwały przedstawił pan Mariusz Mokrzyński.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - o.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/39/2015 została podjęta
jednogłośnie.

Ad. 8. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Jarosławskiemu na realizacje zadania pn. u Przebudowa drogi Nr 1783R w
miejscowości Rokietnica Wola w km 5+866-6+210".
Projekt uchwały przedstawił pan Mariusz Mokrzyński.
W dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały głos zabrali:
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego radny Kazimierz Bała zgłosił
wniosek o przyznanie pomocy dla powiatu w wysokości 50 tys. zł, stwierdził
przy tym, że przedstawia stanowisko komisji BFiRGdotyczące przyznania takiej
pomocy. Komisja uzasadniając swoją decyzje stoi na stanowisku, ze gmina ma
obowiązek dofinansować to zadanie do wysokości 20% kosztów stąd wniosek o
kwotę 50 tys. zł a nie 120 tys., o których była mowa wcześniej,
radny Edward Jakubas stwierdził, że Komisja Oświaty, Kultury,.Sportu i
Porządku Publicznego stoi na stanowisku, że kwota 120 tys. na ten odcinek
drogi jest za duża, zważywszy na fakt, że to jest droga powiatu. Na zasadzie
porozumienia między samorządami możemy przekazać 20 % wartości tego
zadania, które wynosi ogółem 167 tys. zł. Kwota 50 tys. zł na 340 mb. drogi jest
wystarczająca tym bardziej, że nie ma żadnych przesłanek aby dać kwotę
większą, bo w rezultacie wyszłoby, że gmina dokłada do tej drogi nie 20 a 80 %.
Radny Jan Karuś stwierdził, że do tej drogi gmina dokłada nie 20 a 40%
kosztów. Zdaniem radnego wnioski, które wypłynęły z komisji powinny być
ujęte w tym projekcie uchwały, jeżeli coś ustala się na komisjach, to niech ma
to odzwierciedlenie w projektach uchwał. Radny stwierdził również, że powiat
dostał pieniądze na ta drogę, to teraz trudno żeby żerował na gminie.



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Kazimierza Bały
w sprawie zmniejszenia kwoty dofinansowania przebudowy drogi powiatowej
w sołectwie Rokietnica Wola z kwoty 120 tys. do kwoty 50 tys. zł.
Za przyjęciem tego wniosku głosowało 15 radnych, przeciw - O,wstrzymujących
się - O.
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po
wprowadzonej zmianie.
Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O,wstrzymujących - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała NR X/40/2015 została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie regulaminu użytkowania cmentarza
komunalnego i kaplicy w Rokietnicy.
Projekt uchwały przedstawiła pani Marta Kowalska.
Przewodniczący Rady przedstawiony projekt uchwały poddał pod głosowanie.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - O,wstrzymujących się - O.
Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr X/41/2015 został podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu.

Ad. 10. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy pani Magdalena Skupień-
Jurkiewicz.
Przewodniczący Rady przedstawiony projekt uchwały poddał pod głosowanie.
Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw -O,wstrzymujących się - O.
Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr X/42/2015 został podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu.

Ad. 11. Zapytania i wolne wnioski.
W wolnych wnioskach głos zabrali: radny Edward Jakubas odniósł się do zadań
jakie stoją przed Radą w związku z kończącym się rokiem, a więc pewne
decyzje dotyczące funkcjonowania oświaty na lata 2016/2017 zostały odłożone
w czasie (do końca lutego), uchwalenie budżetu gminy i uchwał
okołobudżetowych oraz podatki na rok 2016 wymagają szczegółowego
omówienia. W związku z tym radny E.Jakubas zwrócił się z prośbą o
zorganizowanie wspólnego posiedzenia komisji i omówienie wszystkich tych
spraw, po to by już na sesji szeroko nad nimi nie dyskutować. Ponadto pani
Wójt wraz ze Skarbnikiem Gminy mają opracować projekt budżetu gminy na
2016 rok, do którego potrzebne są dane o wysokości podatków również.



Stąd prośba do Przewodniczących Komisji o zastanowienie się nad
zorganizowanie wspólnego posiedzenia wszystkich 3 komisji.
Radny Kazimierz Bała stwierdził, że popiera inicjatywę pana E.Jakubasa
dotyczącą zorganizowania wspólnego posiedzenia wszystkich komisji i
omówienia tematów związanych ze szkolnictwem i podatkami.
Zdaniem mówcy takie posiedzenie powinno odbyć się jak najszybciej.
Radny Jan Karuś stwierdził, że komisja budżetowa jest przygotowana do
takiego spotkania, ponieważ ma już pewne ustalenia i jest gotowa do ich
zaprezentowania. Zdaniem mówcy tak powinny być przygotowane wszystkie
komisje, aby można było wspólnie dyskutować o konkretach.
Każda komisja odpowiada za pewien dział, dlatego przedstawi swoje ustalenia,
przemyślenia i propozycje, natomiast Komisja Rewizyjna nie przedstawi nic, bo
ona nie jest od tego, może jedynie stwierdzić czy to co zaproponowały
pozostałe komisje jest dobre czy nie.
Radny Edward Jakubas stwierdził, że każdy przewodniczący przedstawi swoje
propozycje i będzie można nad nimi podyskutować, by dojść do koncensusu
nad przedstawionymi sprawami za zakresu działań poszczególnych komisji,
zatem prośba do przewodniczących komisji, by po sesji spotkali się w celu
ustalenia terminu posiedzenia komisji.
Radny Jerzy Kondrat uważa, że wspólne posiedzenie komisji to dobry pomysł,
a Przewodniczący Komisji niech ustalą termin tego spotkania oraz ustalą
scenariusz tego spotkania, by można było spokojnie napisać z niego protokół.
Radny Wiesław Koniuszy poruszył sprawę drzew, które zwisają nad drogą koła
p. Jakubasa w Rokietnicy Woli, po ostatniej śnieżycy zwisały one nad sama
droga stwarzając niebezpieczeństwo dla użytkowników drogi. Zdaniem radnego
coś trzeba z tym koniecznie zrobić.
Radny Władysław Strzelec stwierdził, że w tej sprawie były wystosowane pisma
do Zarządu Dróg i jak na razie bez echa.
Radny Jan Karuś poruszył temat dotyczący wystąpień gości na sesjach Rady.
Zdaniem mówcy każdy ma prawo przyjść na sesję, ale nie ma prawa robić
radnym szkoleń. Jeżeli ktoś ma sprawę czy problem leżący w gestii Wójta niech
się do niego z tym zwróci. Tak było na poprzednich sesjach, gdzie
wysłuchiwaliśmy wywodów nie dotyczących Rady, stąd prośba do
Przewodniczącego o ukrócenie takich działań na przyszłość.
Przewodniczący Rady pan Jerzy Kondrat przyznał, że to z jego winy pan Adam
Dyl pozwolił sobie na tak długie wywody, które Rada mogła jedynie wysłuchać i
nic więcej, ponieważ ich temat nie dotyczył Rady. Przewodniczący zapewnił, że
na przyszłość będzie zapobiegał takim sytuacjom.



Ad. 12. Zakończenie obrad sesji Rady Gminy.
W związku ze zrealizowaniem wszystkich punktów porządku obrad
przewidzianych pod obrady X zwyczajnej sesji rady Gminy Rokietnica,
Przewodniczący rady o godz. 1140 zamknął jej obrady.
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